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OSNOVNA ŠOLA 

DOBREPOLJE 

VIDEM 80,  

1312   VIDEM DOBREPOLJE 

Tel: (01) 7807-210 

e-pošta: o-dobrepolje.lj@guest.arnes.si 

 

SVET STARŠEV 
 

Št. 900-1/2022-5  
Datum:  8. 6. 2023  

 

ZAPISNIK 
 
3. redne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/2023,  SREDA, 7. 6. 2023, OB 18.00. Seja je potekala v 
prostorih OŠ Dobrepolje, Videm 80, v učilnici za kemijo. 

 
Prisotni: Erika Jakič, Aleš Hudolin, Katarina Jakopič, Anja Novak Depolli, Tina Kadunc, Lucija Šinkovec, 
Klea Strnad, Jana Lovšin Peček, Ana Špan Česen (namesto Tamina Petelinška), Marija Sadar, Mitja 
Peček, Tina Pogorelc, Maja Škulj, Brigita Erjavec Škrbina, Sabina Strnad, Ida Gornik, Ivo Francelj, Sonja 
Lenarčič, Ivan Grandovec, Sandra Pajk 
 
Opravičeno odsotni: Stanka Godec, Tamino Petelinšek, Jernej Stare, Vida Šinkovec, Gorazd Vinšek, 
Irena Lumbar, Katarina Ramač, Mirjam Struna, Damjana Vidmar, Monika Horvatič Bambič, Simona 
Meglen, Ula Kotnik 
 
Odsotni brez opravičila: Mateja Kotnik, Milena Krašovec, Rok Vidic 
 
Dnevni red sklicane seje: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev; 
2. Delno poročilo o delu v vrtcu in šoli za šolsko leto 2022/2023; 
3. Predlagano učno gradivo za šolsko leto 2023/2024 JVIZ OŠ Dobrepolje; 
4. Okvirno število oddelkov in organizacija pouka v šolskem letu 2023/2024; 
5. Pojasnilo ekonomske cene vrtca; 
6. Predlogi, pobude in vprašanja; 
7. Razno. 
 
Tretjo redno sejo Sveta staršev je sklicala in vodila predsednica Sveta staršev Tina Pogorelc. 
 
Seja se je začela ob 18.05. Seja je bila sklepčna, saj je bilo prisotnih 17 članov Sveta staršev. 
 
Tina Pogorelc je pozdravila vse prisotne. Na glasovanje je dala predlagan dnevni red sklicane seje. Vsi 
prisotni so se z njim strinjali. 
 
Nadaljevala je s prvo točko dnevnega reda pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev v šolskem 
letu 2022/2023.  
 
SKLEP 1/3/2022-23 
Svet staršev je seznanjen z zapisnikom 2. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrepolje. 
Sklep je sprejet. 
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Tina Pogorelc preide na drugo točko dnevnega reda. Predstavitev delnega poročila za šolo je vodila 
pomočnica ravnatelja Sonja Lenarčič. Delno poročilo za vrtec je pripravila Cvetka Košir, predstavil pa 
ga je ravnatelj Ivan Grandovec.  
 
Sonja Lenarčič je začela s predstavitvijo za šolo, izpostavila je: 

• spodbujanje učencev k branju, gibanju in preprečevanja medvsrtniškega nasilja; 

• sodelovanje pri projektih Branju prijazna občina, Rastem s knjigo, Sodelujem s knjigo gg4U, Eko 
bralna značka; 

• opravljanje kolesarskega izpita; 

• sodelovanje učencev pri kar osmih šolskih pevskih zborih; 

• udejstvovanje na športnih tekmovanjih (občinsko, regijsko in državno); 

• sodelovanje v folklornih skupinah; 

• usposabljanje učencev za TPO in uporaba AED; 

• šolska tekmovanja iz znanja matematike, kemije, angleščine itd. 

• Martina Prhaj je prejela Maroltovo listino za folklorno dejavnost. 
 
Ravnatelj je predstavil poročilo za vrtec izpostavil je: 

• tradicionalno sodelovanje z zavodom Sv. Terezije na Vidmu; 

• izobraževanje zaposlenih; 

• izvajanje pedagoške prakse za dijake srednje vzgojiteljske šole Ljubljana ter študente PF 
Ljubljana in Maribor; 

• projekti Trajnostna mobilnost, Mali sonček, Pasavček, Ekovrtec, Varno pred soncem, Zdravje v 
vrtcu; 

• delo na projektu gozdne pedagogike (informacijske table in učilnica v naravi); 

• v vrtec v naravi na Debelem rtiču; 

• mesečne pogovorne urice za starše; 

• vpis otrok v vrtec za šolsko leto 2023/24. 
 
SKLEP 2/3/2022-23 
Svet staršev je seznanjen z delnim poročilom za šolo in vrtec. 
Sklep je sprejet. 
 
Tina Pogorelc je čestitala Martini Prhaj za prejem Maroltove listine za folklorno dejavnost in za njeno 
delo ter zastopanje šole širom Slovenije.  
 
Mitja Peček je pohvalil učiteljici Špelo Petrušen in Marijo Hočevar, ki imata folklorni krožek na PŠ 
Kompolje.  
 
Tina Pogorelc je prešla na naslednjo točko dnevnega reda in predala besedo ravnatelju.  
 
Ravnatelj je predstavil predlagano učno gradivo za naslednje šolsko leto. Prosil je, če se lahko prekorači 
znesek za nakup učnega gradiva. Predlagal je, da se sprejmeta dva sklepa, saj država financira nakup 
delovnih zvezkov v nižjem znesku, kolikor je potrebno za nakup le-teh. 
 
SKLEP 3/3/2022-23 
Svet staršev je seznanjen s predlaganim učnim gradivom za šolsko leto 2023/24 in se z njim strinja.  
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP 4/3/2022-23 
Svet staršev se strinja, da se prekorači zneske za nakup učnega gradiva za 1., 2. in 3. razred, ki jih 
sofinancira MVI. 
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Sklep je sprejet. 
 
Ravnatelj je prešel na naslednjo točko dnevnega reda, in sicer okvirno število oddelkov in organizacija 
pouka v šolskem letu 2023/2024. Ravnatelj je izpostavil, da je nekaj oddelkov na meji normativa, zato 
se še ne ve, ali bodo v naslednjem šolskem letu en oddelek ali dva oddelka. Na podružnicah Kompolje 
in Struge bodo, kot običajno, kombinacije oddelkov. V vrtcu bo s prvim septembrom devet oddelkov.  
 
Tina Pogorelc je dala na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP 5/3/2022-23 
Svet staršev je seznanjen z okvirnim številom oddelkov in organizacijo pouka v šolskem letu 
2023/2024. 
Sklep je sprejet. 
Tina Pogorelc je nadaljevala s pojasnilom ekonomske cene vrtca. Boštjan Škulj je podal podrobno 
analizo ekonomskih cen vrtcev v okoliških občinah. Ravnatelj je z dopisom, ki je bil priložen vabilu, 
pojasnil razloge za povišanje ekonomske cene. 
 
SKLEP 6/3/2022-23 
Svet staršev je seznanjen z ekonomsko ceno vrtca.  
Sklep je sprejet. 
 
Tina Pogorelc je predlagala, da se na občino Dobrepolje pošlje dopis, v katerem predlaga, da bi občina 
prevzela del materialnih stroškov v vrtcu in s tem bi razbremenili starše. 
 
SKLEP 7/3/2022-23 
Svet staršev pošlje na občino Dobrepolje pobudo o preučitvi možnosti, da prevzame del materialnih 
stroškov staršev vrtčevskih otrok. 
Sklep je sprejet. 
 
Tina Pogorelc je nadaljevala s točko pobude in predlogi. 
 
Marija Sadar je vprašala, kakšna je razlika med zdravo in nezdravo malico.  Ter zakaj se vsem učencem 
ne da enake malice. Zakaj je potrebno delati razliko med učenci, saj je to lahko za njih zelo stresno?  
 
Lucija Šinkovec je prosila, če lahko odgovori, saj je bila to njena pobuda. Odgovorila je, da se že dve leti 
aktivno trudi, da bi se šolska prehrana izboljšala. Ustanovljen je bil tim za prehrano, ki dela na izboljšavi 
šolske prehrane. V tim prehrana so vključeni starši, učenci in strokovni delavci šole.  Omenila je, da se 
malici imenujeta malica 1 in malica 2 in se ne delita na zdravo in nezdravo. Namen obeh malic je izogib 
v naprej pripravljene hrane. Malica 1 in malica 2 sta bili uvedeno poskusno, da se ustreže vsem staršem. 
Na podlagi poskusnega obdobja pa bi se odločalo, kako naprej.  
 
Ravnatelj je omenil, da so v timu prehrana vključeni tudi učenci, zato tudi oni aktivno sodelujejo, kaj si 
želijo za malico. Prav tako je v kuhinji občutna razlika v bioloških odpadkih v dnevih, ko je na jedilniku 
malica, ki je učencem ljubša. 
 
Ana Špan Česen je omenila, da je bila izvedba dveh malic narobe zastavljena. Saj se je na začetku 
poimenovala zdrava in nezdrava malica. Šele kasneje je bila preimenovana v malico 1 in malico 2. 
Predlaga, da se vključi več surove zelenjave v šolsko prehrano. Predlaga, da si bi učenci sami jemali 
hrano, kar oni jedo, tako kot je to praksa v vrtcu. 
 
Ravnatelj je omenil, da je v vrtcu sestavni del izobraževalnega programa prehrana otrok, zato imajo v 
vrtcu možnost, da si sami pripravijo hrano oziroma sestavijo krožnik. V šoli je to veliko težje izvedljivo, 
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saj je večje število otrok in premalo časa namenjenega za prehrano. Pri kosilu imajo učenci možnost, 
da zavrnejo hrano, če česa ne jedo, oziroma dobijo še eno porcijo, če želijo. 
 
Lucija Šinkovec je omenila, da njena hči pohvali malico 2.  Predlagala je, da se ti dve malici združita v 
eno, težko pa bo zadovoljiti vsem željam in zahtevam staršev in učencev. 
 
Francelj Tjaša je prosila, če se lahko v prihodnje obvesti starše o spremembi ekonomske cene vrtca. 
Ravnatelj je odgovoril, da je bil sklep o spremembi ekonomske cene vrtca objavljen na spletni strani 
vrtca, res je, da se staršem ni poslalo obvestila posebej. 
 
Ker ni bilo dodatnih vprašanj, se je seja zaključila ob 20.43. 
 
 
Zapisala:                                                                             Predsednica Sveta staršev: 
Sandra Pajk                                                                        Tina Pogorelc 


